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استاندار فارس تاکید کرد؛

ارتقا و گسترش
فعالیت فن بازار منطقه ای 

فارس

مدیرکل آموزش و پرورش فارس خبر داد؛

برگزاری مرحله استانی 
مسابقات ورزشی دانش آموزان 

فارس اول آذر ماه جاری

مدیرعامل انجمن حمایت از بیماران کلیوی خوزستان با اشاره به وضعیت 
بیماران دیالیزی استان، گفت: ۲ هزار و ۴۹۰ بیمار دیالیزی عضو انجمن 
این تعداد  از  نفر  بیماران کلیوی هستند که یک هزار و ۱۱۰  از  حمایت 

اهوازی اند.
با اشاره به هفته حمایت از بیماران  به گزارش ایسنا، غلامرضا لاری زاده 
کلیوی از ۲۳ تا ۳۰ آبان ماه با تبریک این هفته اظهار کرد: در حال حاضر 
۲ هزار و ۴۹۰ بیمار دیالیزی عضو انجمن حمایت از بیماران کلیوی هستند 
که یک هزار و ۱۱۰ نفر از این تعداد اهوازی اند. البته این آمار مربوط به 
انجمن هستند و ممکن است تعداد زیادی از  پرونده های تشکیل شده در 

بیماران برای تشکیل پرونده مراجعه نکرده اند.
وی افزود: از زمان تأسیس این انجمن تاکنون ۲ هزار و ۳۴۸ خوزستانی 
عمل پیوند کلیه را انجام داده اند. امسال نیز ۱۳ خوزستانی از طریق خرید 

کلیه و ۳۷ نفر از افراد مرگ مغزی عمل پیوند کلیه را انجام داده اند.
و  دیالیز  بخش   ۳۳ خوزستان  در  حاضر  حال  در  کرد:  عنوان  لاری زاده 
یک بخش پیوند در بیمارستان گلستان اهواز وجود دارد.مدیرعامل انجمن 
دیالیزی  بیماران  مشکل  به  اشاره  با  خوزستان  کلیوی  بیماران  از  حمایت 
برای پیوند کلیه گفت: متأسفانه هنوز پیوند کلیه از افراد مرگ مغزی زیاد 
جا نیفتاده است که امیدواریم فرهنگ اهدای عضو بیشتر ترویج داده شود 
و خانواده ها متوجه شوند که فرد مرگ مغزی به زندگی برنمی گردد، اما 

می تواند زندگی را به دیگران ببخشد.
وی درخصوص پیوند کلیه از فرد زنده نیز بیان کرد: با توجه به وضعیت 
مشکلات  حل  برای  را  خود  کلیه  افراد  از  بسیاری  خانواده ها  اقتصادی 
زندگی شان می فروشند و قیمت کلیه افزایش یافته است بنابراین هر فردی 

بخواهد کلیه ای بخرد باید ۲۰۰ تا ۲۵۰ میلیون تومان هزینه کند و بسیاری 
از بیماران توان پرداخت چنین هزینه ای را ندارند.

مدیرعامل انجمن حمایت از بیماران کلیوی خوزستان با انتقاد از وضعیت 
و  کلیوی  بیماران  آمار  ارائه  در  اهواز  پزشکی  علوم  دانشگاه  عملکرد 
فوتی ها، تصریح کرد: متأسفانه مدتی است که معاونت درمان دانشگاه علوم 
پزشکی اهواز آمار بیماران کلیوی و فوتی ها را به انجمن ارائه نمی دهند که 
چنین کاری هیچ توجیهی ندارد. انتظار می رود دانشگاه علوم پزشکی اهواز 

به بیماران و پرسنل انجمن نگاه ویژه ای داشته باشند.
لاری زاده گفت: انجمن حمایت از بیماران کلیوی انجمن خیریه است که 
تاکنون  از شیوع کرونا  اما  انجمن کمک کنند،  به  انتظار می رود خیرین 
کمک های افراد خیر به انجمن تقریباً صفر شده است و این شرایط انجمن 
را در مضیقه قرار داده است.وی با اشاره به وجود ۹ شعبه انجمن حمایت 
از بیماران کلیوی در خوزستان عنوان کرد: امسال میزان کمک های نقدی 
به بیماران ۸۴ میلیون و ۷۵۰ هزار تومان بوده است. ۱۹۸ بسته معیشتی به 
ارزش ۱۲۷ میلیون و ۵۷۰ هزار تومان و حدود ۱۰۰ کیلو گوشت قرمز به 

ارزش ۱۹۸ میلیون تومان بین این افراد توزیع شده است.

انجمن حمایت از بیماران کلیوی خوزستان:

غلامحسین شافعی در نشست هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی ایران با بیان 
اینکه هیچ ایرانی دلسوزی نمی تواند نسبت به آنچه در دو ماه گذشته رخ داده 
بی تفاوت باشد و امیدوارم کشور زودتر به سرمنزل آرامش برسد، اظهار کرد: 
بهبود  برای  از ما سؤال می کنند که  این روزها در جلسات متعدد، مسئولان 
وضع اقتصادی کشور چه باید کرد؟ در یک کلام پاسخ ما در دو مورد اساسی 

خلاصه می شود.
دو راهکار برای بهبود وضع اقتصادی

به گزارش خبرآنلاین، رئیس اتاق بازرگانی ایران افزود: اول اینکه حل مشکل 
اقتصادی کشور و بهبود وضع اقتصادی مردم نیازمند سرمایه گذاری های عظیم 

و دسترسی به فناوری های به روز است.
وی اضافه کرد: مورد دوم هم اینکه حضور افراد دارای اهمیت حرفه ای در 

مناصب مهم اقتصادی کشور چاره ساز است.
وی ادامه داد: آنچه تاکنون اقتصاد ما در طول دهه های گذشته با آن روبرو 
بوده خالی از موارد فوق الذکر و حرکت در مسیری پر از اشتباه بوده که ما را 

به نقطه بحرانی در اقتصاد کشور هدایت می کند.
۱۰ میلیون ایرانی زیر خط فقر هستند

شافعی تصریح کرد: طبق محاسبات گوناگون در ۱۰ سال اخیر درآمد سرانه 
حقیقی هر ایرانی بیش از ۳۰ درصد کاهش یافته است و حدود ۱۰ میلیون 

ایرانی زیر خط فقر رفته اند.
وی افزود: چند سال است که حجم استهلاک از حجم سرمایه گذاری پیشی 

گرفته است و فقر مطلق حدود دو برابر شده است.
فعالان اقتصادی انگیزه ای برای سرمایه گذاری مولد ندارند

نفت طی  با  اقتصادی  میانگین رشد  اضافه کرد:  ایران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
درصد  نیم  مرکزی  بانک  آمارهای  اساس  بر   ۱۴۰۱ ابتدای  تا   ۹۰ سال های 

بوده است.
وی ادامه داد: این وضعیت نشان از سیطره نااطمینانی در فضای کسب وکار و 
عدم انگیزه فعالان اقتصادی برای سرمایه گذاری های بزرگ و مولد در کشور 
دارد. زمانی که سرمایه گذاری صورت نگیرد، تولید اشتغال زا و پایدار نخواهیم 

داشت و متعاقباً اشتغال زایی برای جمعیت جوان کشور رقم نخواهد خورد.
بیکاری فارغ التحصیلان هشدار جدی است

شافعی اظهار کرد: بر اساس اعلام بانک مرکزی نرخ بیکاری جوانان ۱۵ تا 
۲۴ ساله در سال ۹۸ معادل ۲۶.۱ درصد و نرخ بیکاری جوانان ۱۸ تا ۳۵ ساله 

معادل ۱۸ درصد بوده است.
وی افزود: بررسی این شاخص ها برای زنان در مقایسه با مردان عمق مشکل 
را بیشتر آشکار می کند. این نرخ برای کشوری که یکی از مزیت های نسبی 

آن نیروی جوان تحصیل کرده است هشدار جدی تلقی می شود.
ماهیت سیاست های اقتصادی دولت روشن نیست

در  گسترده  نااطمینانی های  گفت:  ادامه  در  خصوصی  بخش  پارلمان  رئیس 
اقتصاد ایران هم ریشه در سیاست های اقتصادی داخلی دارد و هم در تحریم های 

ظالمانه.
وی افزود: واقعیت آن است که هنوز همانند سال ها قبل، ماهیت سیاست های 

اقتصادی دولت نیز برای فعالان اقتصادی روشن نیست.
انرژی  قیمت گذاری  درباره  مجلس  و  دولت  سیاست های  داد:  ادامه  شافعی 
نرخ  درباره  کشور  سیاست  چیست؟  صنایع  برای  خوراک  قیمت گذاری  و 
انواع  بانکی، درباره قیمت گذاری کالاها و خدمات و  ارز، درباره نرخ سود 
نهاده های تولید چیست؟ منطق سیاست های مالیاتی دولت و مجلس چیست؟ 

نتیجه  به وضوح  اخیر  سال  چند  در  اقتصاد  دماسنج  به عنوان  بورس  وضعیت 
سردرگمی سیاست های اقتصادی و راهبردهای سیاسی کشور است.

وی تاکید کرد: بدون وجود چشم انداز روشنی درباره این سیاست ها، یک فعال 
اقتصادی نمی تواند تصمیمات میان مدت و بلندمدت بگیرد.

کاهش سهم فناوری اطلاعات در تولید ناخالص ملی به دلیل محدودیت های 
اینترنت

ارتباطی کسب و کارها  به مشکل  ادامه  پارلمان بخش خصوصی در  رئیس 
به ویژه  کسب وکار  صاحبان  که  مشکلاتی  از  یکی  گفت:  و  کرد  اشاره 
بوده اند،  دست به گریبان  آن  با  ماه  دو  این  در  کوچک  کسب وکارهای 
مشکل محدودیت اینترنت به عنوان یکی از اجزای مهم و انکارناپذیر فضای 

کسب وکار امروز است.
وی افزود: آمارهای رسمی بانک مرکزی حاکی از آن است که ۳.۳ درصد 
از تولید ناخالص ملی به صورت مستقیم به اقتصاد حوزه فناوری اطلاعات و 

ارتباطات گره خورده است.
شافعی ادامه داد: بر این اساس محدودسازی اینترنت در چند ماه اخیر ضمن 
آنکه زیان جبران ناپذیری را بر بسیاری از شرکت ها به ویژه کسب وکارهای 
در  اطلاعات  فناوری  سهم  به کاهش  تحمیل کرده،  بخش خدمات  در  فعال 

تولید ناخالص ملی منجر شده است.
معاش ۹ میلیون نفر در معرض تهدید قرار دارد

انجام گرفته در سازمان صنفی رایانه ای نشان می دهد  افزود: برآوردهای  وی 
از  محصولاتشان  عرضه  برای  که  کشور  جمعیت  از  نفر  میلیون   ۹ معیشت 
شبکه های اجتماعی بین المللی استفاده می کنند، با اختلال سراسری در شبکه 

اینترنت در معرض تهدید قرار دارد.
۷۱ درصد محصولات عرضه شده در اینستاگرام، ایرانی است

شافعی گفت: اهمیت توجه به ادامه حیات کسب وکارهای اینترنتی از آنجا 
دوچندان می شود که بدانیم بیش از ۷۱ درصد از محصولات مبادله شده در 
صفحات اینستاگرام، کالای تولید ایران بوده است که عمدتاً زنان و جوانان 

صاحبان این کسب وکارها هستند.
۴۰۰ هزار کسب و کار در معرض نابودی

وی افزود: بر اساس نظرسنجی صورت گرفته توسط سازمان صنفی رایانه ای 
در مهر ۱۴۰۱ که با مشارکت ۱۰۴ شرکت صورت گرفته حدود ۲۵ درصد 
پاسخ دهندگان عنوان کردند که ۵۰ تا ۷۵ درصد فروششان کاهش یافته است.
رئیس اتاق بازرگانی ایران اضافه کرد: همچنین ۳۳ درصد از مشارکت کنندگان 

میزان کاهش فروش را بین ۷۵ تا ۱۰۰ درصد عنوان کرده اند.
وی افزود: برآورد میزان خسارت احتمالی در صورت تداوم محدودیت ها هم 
جالب توجه است. ۲۵ درصد روزانه ۵۰ میلیون تا ۶۰ میلیون تومان خسارت 
برآورد کرده اند. ۲۱ درصد بین ۵۰ تا ۱۰۰ میلیون تومان و ۲۶ درصد بالای 

صد میلیون تومان تخمین زده اند.
شافعی گفت: بیش از ۴۰۰ هزار کسب وکار در این شرایط در معرض نابودی 

هستند. نوش داروی بعد از مرگ سهراب کارساز نیست.

رئیس اتاق بازرگانی ایران:

بیش از ۴۰۰ هزار کسب وکار در این شرایط در معرض نابودی
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معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری شیراز
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اجرای طرح کانون ارزیابی مدیران
شهرداری شیراز
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همراه با تحلیل خبر

انجمن حمایت از بیماران کلیوی خوزستان:

افزایش فروش کلیه به دلیل وضعیت
اقتصادی خانواده ها
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توضیح دانشگاه بوشهر 
درباره ورود نیروی نظامی به خوابگاه پسرانه

رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای شهر شیراز:

طرح تراموای شیراز از دغدغه های کمیسیون 
حمل و نقل و عمران شورای شهر شیراز

وزیر کشور گفت: انتخاب محلی برای برگزاری تجمعات قبلًا یک بار 
بحث و تصویب شده است، اما به دلایلی که دستگاه های خارج از دولت 

یک اشکالاتی گرفتند، باید مجدداً بررسی شود.
احمد وحیدی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره این که با شکل گیری 
برگزاری  برای  محلی  اختصاص  بحث  دیگر  بار  کشور  در  اعتراضات 
تجمعات مطرح و گفته شد وزارت کشور متولی این امر است و در حال 
دارد،  قرار  مرحله ای  بررسی ها در چه  این  است  این موضوع  به  رسیدگی 
گفت: این موضوع ۲ مسئله دارد؛  نخست اصل مسئله کسانی به هر حال به 
یک موضوعی اعتراض دارند، مسئله دیگر اینکه در یک مکان خاص باشد.
وزیر کشور با اشاره به این که با اصل اعتراضات ما مشکلی نداریم، تاکید 
کرد: در چارچوب قانون افرادی که اعتراض دارند، می توانند مجوز بگیرند 
و مشخص باشد طول آن چه مدتی است که می خواهند اعتراض خودشان 

را انجام دهند.
باشند  اعتراضات  متولی  می خواهند  که  هم  کسانی  کرد:  خاطرنشان  وی 
باید آن را در چارچوب خود کنترل کنند و این مانعی ندارد. البته باید در 
یک شرایطی که به هر حال شرایط بهتری باشد این کار انجام شود در این 

صورت ما هم مشکلی نداریم.
وحیدی بیان کرد: درباره انتخاب محل قبلًا یک بار بحث و تصویب شده 

است، اما به دلایلی دستگاه های خارج از دولت یک اشکالاتی گرفتند که 
باید مجدداً بررسی شود.

وی درباره این که در این مدت احزابی برای برگزاری تجمعات درخواست 
داده اند و گلایه مند از وزارت کشور هستند، عنوان کرد: بله احزابی برای 
برگزاری تجمع درخواست دادند و جلسه با آنها برگزار شد اما آنها غالباً 
مجامع خودشان را برگزار نکرده بودند و هنگامی که مجمع برگزار نکنند 

قانونی بودن کار خودشان زیر سؤال می رود.
آن  که  بازمی گردد  خودشان  به  بیشتر  موضوع  کرد:  تاکید  کشور  وزیر 
مجامع را به موقع تشکیل دهند و سلسله کارهایی که باید اتفاق بیفتد، در 

واقع طبق قانون باشد.

وزیر کشور:

تعیین محلی برای برگزاری تجمعات تصویب شد اما دستگاه های خارج از دولت اشکالاتی گرفتند
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